

## Free Shuttle Bus Timetable (Tung Chung Route)

### 免費穿梭巴士時間表 (東涌線)

#### Departure Time 開車時間

Regal Airport Hotel 富豪機場酒店	Regala Skycity Hotel 麗豪航天城酒店	Tung Chung MTR Exit A 東涌港鐵站 A 出口	Regal Airport Hotel 富豪機場酒店	Regala Skycity Hotel 麗豪航天城酒店	Regal Airport Hotel 富豪機場酒店
09:00	09:05	09:15	09:30*	09:40	
10:00	10:05	10:15		10:25	10:35
11:00	11:05	11:15	11:30*	11:40	
12:00	12:05	12:15		12:25	12:35
13:00	13:05	13:15	13:30*	13:40	
14:00	14:05	14:15		14:25	14:35
15:00	15:05	15:15	15:30*	15:40	
16:00	16:05	16:15		16:25	16:35
17:00	17:05	17:15	17:30*	17:40	
18:00	18:05	18:15		18:25	18:35
19:00	19:05	19:15	19:30*	19:40	
20:00	20:05	20:15		20:25	20:35
21:00	21:05	21:15	21:30*	21:40	

This itinerary \* does not stop at Tung Chung MTR Station, only goes to Regala Skycity Hotel.

此程\* 不停靠東涌港鐵站，只前往麗豪航天城酒店

Hotel reserves the right to adjust the shuttle bus schedule at own discretion without prior notice.

For details, please check with the Concierge

酒店將保留更改班次權利，恕不另行通知。詳情請向禮賓部查詢

# Shuttle Bus Timetable (City Route) 穿梭巴士時間表 (市區線)

## Route 1 路線 1

Regal Airport Hotel 富豪機場酒店	HK Disneyland# 迪士尼樂園#	Regal Hong Kong Hotel 富豪香港酒店	AEL HK Station# 機場快線香港站#	West Kowloon High Speed Train Station# 香港高鐵西九龍站#	HK International Airport (Terminal 1)# 香港國際機場一號客運大樓#
-	-	07:00			07:50
08:00	-	09:15		09:35	10:15
10:25	10:45	11:45		12:05	12:45
12:55	-	14:15		14:35	15:15
15:30	-	16:45	17:00		17:45
17:55	-	19:15			20:15
20:25	-	21:30			22:20
22:30					

# For drop-off only / #只供落客

## Route 2 路線 2

Regal Airport Hotel 富豪機場酒店	HK Disneyland 迪士尼樂園#	West Kowloon High Speed Train Station# 香港高鐵西九龍站#	Regal Kowloon Hotel 富豪九龍酒店	West Kowloon High Speed Train Station# 香港高鐵西九龍站#	HK International Airport (Terminal 1)# 香港國際機場一號客運大樓#
-	-		07:00	-	07:50
08:00	-		09:00	09:15	09:50
10:00	10:20	10:40	11:00	11:15	11:50
12:00	-	12:30	13:00	13:15	13:50
14:00	-	14:30	15:00	15:15	15:50
16:00	-	16:30	17:00	17:15	17:50
18:00	-	18:30	19:00	19:15	19:50
20:00	-	20:30	21:00	-	21:50
22:00					

# For drop-off only / #只供落客

## Route 3 路線 3

Regal Airport Hotel 富豪機場酒店	West Kowloon High Speed Train Station# 香港高鐵西九龍站#	Regal Riverside Hotel 麗豪酒店	High Speed Rail West Kowloon Station 高鐵西九龍站	HK International Airport (Terminal 1)# 香港國際機場一號客運大樓#
-		06:30	07:00	07:35
08:00	08:30	09:00	09:30	10:05
10:15	10:45	11:15	11:45	12:20
12:30	13:00	13:30	14:00	14:35
14:45	15:15	15:45	16:15	16:50
17:00	17:30	18:00	18:30	19:05
19:30	20:00	20:30*	-	21:10
21:20*		22:30*	-	23:10
23:20*		00:00	-	

\*Shuttle bus bypass High Speed Rail West Kowloon Station / \*此班次不經高鐵香港西九龍站

前往香港迪士尼樂園 To Hong Kong Disneyland:	前往其他目的地 To Other Destinations:
每位 Per Person HK\$25	首位 1 <sup>st</sup> Person HK\$130, 同行第二位 2 <sup>nd</sup> Person HK\$90 其後每位 Additional Person HK\$60
<b>Purchasing Bus Tickets 購買車票</b>	
1. Counter B15, Terminal 1 機場一號客運大樓 B15    2. Concierge Counter, 2/F at Hotel 酒店二樓 禮賓櫃檯	

### Shuttle Bus Rules and Regulations

1. Regal Airport Hotel (the "Hotel") provides complimentary shuttle bus service on a "First-Come First-Served" basis
2. Hotel reserve the right to adjust the shuttle bus schedule at own discretion without prior notice. For details, please contact the respective hotel's Concierge.
3. Shuttle Bus service availability is subject to actual situation and may be affected by factors such as weather, road conditions, and/or unexpected traffic delays. The hotel will not be responsible for any loss incurred if you are not able to arrive the destination on time.
4. Shuttle Bus service will be suspended due to Typhoon No. 8 (with reference to the Hong Kong Observatory) or any extreme weather conditions deemed appropriate by the Hotel with no prior notice required
5. The driver has the right to refuse any passenger under reasonable doubt that he/she is a danger to him/herself, the driver, or other passengers in the vehicle
6. The driver has the right to refuse service if the passengers do not conduct themselves in an orderly fashion, or if there are risks of safety of the vehicle and driver
7. Eating, drinking, and smoking are prohibited whilst in the vehicle. Please keep the cabin clean
8. Please beware of your personal belongings. The Hotel will assume no responsibility for any loss, misplaced, or stolen property while using our Shuttle Bus service
9. Each passenger is allowed to carry only two pieces of luggage [dimensions not to exceed 76cm x 51cm x 32cm (30in x 20in x 13in) and weight not to exceed 20kg (44lbs)]. Hotel has the right to refuse to transport overweight and oversized luggage (the sum of length, width and height shall not exceed 158 cm or 62 inches) and dangerous goods (such as flammable, explosive, strongly corrosive, etc.) luggage.
10. Carrying aboard a stroller unless such item is folded and unoccupied. Strollers must remain folded while aboard the shuttle bus and must not block or obstruct an aisle, emergency exit, or stairway.
11. Shuttle bus service only for hotel guests, passenger must present hotel room key or room reservation letter when boarding

### 穿梭巴士乘客須知及守則

1. 富豪機場酒店(「酒店」)提供免費穿梭巴士服務，座位不設預留，先到先得
2. 酒店將保留更改班次權利，恕不另行通知。詳情請向所屬酒店之禮賓部查詢
3. 穿梭巴士服務供應視乎實際情況而定，並可能受天氣、路況及或意外交通延誤等因素影響。如因任何本酒店合理控制範圍以外或其他不可抗力因素而造成班次延誤，導致乘客無法準時到達目的地，本酒店一概不受理及不負責有關損失
4. 穿梭巴士服務將因八號颱風(參考香港天文台)或酒店因應任何極端天氣而暫停服務，無需另行通知
5. 基於安全理由，乘客有責任遵守本酒店的乘客須知及守則。如本酒店職員認為該乘客對司機或其他乘客具有危險傾向，司機有權拒絕接載違規乘客
6. 乘客嚴禁以恐嚇、謾罵或侮辱性的言語或動作、或任何其他方式騷擾司機。如該乘客的行為對司機或車內其他乘客構成危險的情況下，司機有權拒絕接載服務
7. 車內禁止飲食和吸煙，請保持車廂清潔
8. 請保管好您的個人物品。在使用我們的穿梭巴士服務期間，酒店對任何丟失、錯放或被盜的財產不承擔任何責任
9. 每名乘客只可攜帶行李兩件[體積不能超過 76 釐米 X51 釐米 X32 釐米(30 英吋 X20 英吋 X13 英吋)，總重量不能超過 20 公斤(44 磅)]。本酒店有權拒絕運送超重、超行李(以長闊高相加所得之數不超過 158 釐米或 62 英吋為限)及載有危險品(如易燃、易爆、強烈腐蝕性等物品)的行李。
10. 如乘客攜帶嬰兒車上車，乘客必須確保嬰兒車能夠摺疊，並且不得阻塞或阻塞過道、緊急出口或樓梯。
11. 穿梭巴士只限酒店客人使用，乘客上車時必須出示酒店房間鑰匙或房間預訂信